
FA MOLTS ANYS, A LA XINA, 

HI VIVIA UNA NOIA  

QUE ES DEIA HUA MULAN.

F–a mπ˜ts –anys, –a la X–ina, 
hi √i√ia –una nπia 

–que –es –deia H–ua M–ulan.

MULAN 

VOL DIR 

MAGNÒLIA? SÍ.



EL PARE DE LA MULAN 

HAVIA D’ANAR A LA GUERRA.

El pare –de la M–ulan 
ha√ia –d’anar –a la –guerra.

OH! LA GUERRA!

PARE, HI ANIRÉ JO!



LA MULAN VOLIA  

ANAR-HI ELLA A LLUITAR,  

PERQUÈ EL SEU PARE  

ERA MOLT VELLET.

L–a M–ulan √π˜ia  
–anar-hi –ella –a lluitar,  
perquè –el seu pare  
–era mπ˜t vellet.

EM CONVERTIRÉ 

EN GUERRER!


